
圖片及尺寸只供參考 • 電子印花派發至2021年10月7日，只限於香港及澳門 FUSION、TASTE、FOOD LE PARC、GOURMET、GREAT FOOD HALL及百佳網店，
會員購物每滿$50可獲電子印花1個 • 會員於推廣期間星期五、六、日購物每滿$250可獲雙倍電子印花 • 於店舖購買禮券/電子禮券、初生嬰兒配方奶粉、香煙、食物
禮券、百佳食物卡、電話卡/儲值卡/禮品卡的交易、繳費賬項、八達通/支付寶增埴、塑膠購物袋收費及3Shop產品及服務、寄賣櫃位的交易、使用GreatFoodHall.
com網上購物、Great-To-Go、Taste-To-Go手機應用程式購物、大額交易金額超過$50,000或原箱訂購超過50箱均不獲派電子印花 • 易賞錢手機App用戶可於App內
查閱電子印花結餘；易賞錢實體卡用戶可於購物收據查閱電子印花結餘 • 非會員可下載易賞錢手機應用程式登記成為會員，否則將不會獲派電子印花 • 使用「電子印
花分享」功能分享給其他易賞錢應用程式會員的電子印花於15分鐘後生效 • 易賞錢會員可憑指定電子印花或易賞錢積分以優惠價換購指定產品 • 如需加錢換購貨品，
該附加金額將獲基本積分及電子印花 • 每位易賞錢會員使用積分兌換現金或任何產品/服務的每天上限為25,000分 • 只限指定店舖換購• Royal VKB 廚具產品附有由換
領/換購當天起計1年保用期，鍋具保護墊、廚房抹布及廚房配件套裝除外，用戶必須保留收據正本/影印本作保用及維修用途 • 產品保養範圍僅限換購產品在生產過程
中造成的錯誤及損壞。保證範圍不包括：因意外、誤用、濫用或作商業用途而導致的損毀，在任何情況下，保用也不包括使用者因本產品導致的損失而提出的索償。
如閣下對換購產品有任何查詢，可致電供應商客戶服務熱線 3792 0103 (星期一至五早上9時至晚上5時) • 供應商保留解釋及修訂所列服務之條款及細則之權利 • 貨品
數量有限，換完即止 •積分及電子印花一經扣除，將不獲補發 • 如有任何爭議，易賞錢保留最終之決議權
Photos and size are for reference only • eStamp can be earned during the Promotion Period till 7 Oct 2021, member with every $50 purchase at FUSION, TASTE, FOOD LE PARC, 
GOURMET, GREAT FOOD HALL in Hong Kong, Macau and PARKnSHOP eShop can earn 1 eStamp • Double eStamps can be earned upon $250 purchase on Friday, Saturday and 
Sunday during promotion period • No eStamp will be given for the purchase of gift coupon/ eVoucher, stage 1 infant milk powder, tobacco, food coupon, PARKnSHOP food 
card, phone card/ prepaid phone cards/ gift cards, bill payment, Octopus/ Alipay value-added service, 3 Shop products & services, plastic shopping charging, consignment 
counter transaction, purchase made online at GreatFoodHall.com, Great-To-Go or Taste-To-Go App and bulk/ case purchase with single transaction over $50,000 or 50 
cases at store • MoneyBack App users can view the eStamp balance via MoneyBack App; MoneyBack Card users can view the eStamp balance on receipts upon purchase
• Non-members can download MoneyBack App to become a member, otherwise, eStamp will not be issued • For “Share” function, eStamps will be valid after 15 minutes upon 
shared • MoneyBack members can use eStamps/ points to redeem designated products with specified number of eStamps/ points and cash • Basic points and eStamp are 
issue for extra money paid to redeem items • Each MoneyBack member may redeem points to cash or any products/ redemption items/ services of up to a daily maximum limit 
of 25,000 MoneyBack points • Redemption is available at selected stores only • Royal VKB Cookware products are under 1 year warranty from the date of redemption excluding 
Pan Protectors, Towels & Utensil sets, original/ copy receipt must be retained for warranty purpose • Warranty is guaranteed against any faulty workmanship. This warranty 
does not cover damage caused by accident, misuse, abuse or use in a commercial establishment. Upon no circumstances may this warranty give rise to compensation or 
claims for consequential loss. If you have any enquiries on the redemption product, you can contact supplier CS hotline 3792 0103 (Mon-Fri: 9AM-5PM) • Supplier reserves the 
final right to interpret the terms and conditions herein • Promotion is valid while stocks last • Reward points and eStamp will not be re-issued after deduction • In case of any 
dispute, MoneyBack reserves the right of final decision.

條款及細則  Terms and Conditions: 

聚酯纖維防滑底
Polyester bottom with anti-slip

不銹綱手柄  
Stainless steel 
grip

荷蘭皇室廚具品牌
Dutch Royal Cookware

鍋具保護墊 4件套裝
PAN PROTECTORS 4 PCS

10	       + $29
1000	       + $15
1500	       = 免費 / FREE

標準價 RECOMMENDED RETAIL PRICE $149

個
PCS

分
PTS

分
PTSVIP

廚房抹布 3件套裝
TOWELS 3 PCS

10	       + $45
1000	       + $35
2300	       = 免費 / FREE

標準價 RECOMMENDED RETAIL PRICE $229

個
PCS

分
PTS

分
PTSVIP

廚具配件 3件套裝
UTENSIL SET 3 PCS

10	       + $59
1000	       + $49
3000	       = 免費 / FREE

標準價 RECOMMENDED RETAIL PRICE $299

個
PCS

分
PTS

分
PTSVIP

一套3件 - 湯勺、鍋鏟和鉗子，完美的煮食好幫手
Set of 3 utensils - serving spoon, solid turner and tongs, 
the perfect kitchen tools for cooking

避免因堆疊或存放而刮花鍋具 
Avoid scratches on your 
cookware caused by stacking 
or storing

*請勿作隔熱墊使用  Do not use as trivet

帶有掛環的高吸水力
廚房毛巾
Highly absorbent 
kitchen towels 
with hanging loop

*建議手洗  
Handwash 
recommended

矽膠主體  
Silicone body

防滑矽膠手柄
Anti-slip 
silicone grip

電子印花派發至
eStamp Issuance Till

産品換購期至
Product Redemption Till7/10/2021 21/10/2021

星期五  六  日購物滿
Fri, Sat, Sun Upon Purchase of

賺
Get

電子印花
Double eStamps雙倍$250

年保養
Year Warranty#

#鍋具保護墊、廚房抹布及
廚房配件套裝除外
Excluded Pan Protectors, 
Towels & Utensil sets1

會員購物每滿
Member Upon Every Purchase of

賺
Get

個電子印花
pc eStamp

$50 1

低至
Redeem forFREE

免費
換購

皇室優越烹飪體驗
SUPERIOR COOKING MOMENTS

100%純棉
100% natural cotton

意大利製造
Made in Italy

只限指定店舖換購 
Redemption is available at selected stores only

只適用於易賞錢VIP會員，有關VIP會員優惠及詳情請查看 bit.ly/3kGQ3GU
Applicable to MoneyBack VIP member only, 
please refer to bit.ly/3kGQ3GU for the details of VIP member privileges
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採用優質的三層物料，讓鍋具受熱均勻  
Even heat distribution throughout the pan thanks to the high-quality 
3-layer material:

1. 不銹鋼打造堅固及穩定的底座  
    Stainless steel for solid & stable base 

2. 鋁讓鍋具受熱均勻  
    Aluminium for even heat distribition 

3. 不銹鋼材質增強耐用性  
    Stainless steel for maximum durability 

4. 不含PFAS的陶瓷不粘塗層，以鑽石加固延長鍋具壽命  
    PFAS-free ceramic non-stick coating, reinforced with diamonds 
    for a longer lifetime

1. 深坑紋適用於烤煮 
    Suitable for grilling due to deep grill lines 
2. 光滑搪瓷外層，啞光內層  
    Glossy enameled exterior with matte interior
3. 倒嘴設計，輕鬆倒出液體和調味汁  
    Spouts for easy pouring of liquids and sauces 
4. 堅固搪瓷鑄鐵: 維持熱力和省能烹飪的最佳物料       
    Solid enameled cast iron: The best material for  
    optimal heat retention and energy-efficient cooking
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適用於所有熱源包括電磁爐
Suitable for all heat sources including induction

適用於洗碗機
Dishwasher safe

焗爐耐熱溫度高達攝氏260°C，鍋蓋高達攝氏220°C
Oven safe up to 260°C, glass lid up to 220°C

三層不銹鋼鍋    3-PLY STAINLESS STEEL COOKWARE三層不粘塗層鍋    3-PLY NON-STICK COOKWARE

搪瓷鑄鐵烤鍋    ENAMELED CAST IRON GRILL PAN 

自1789年，Van Kempen & Begeer已成為荷蘭最具創新性的純銀餐具生產商之
一。1858年，Van Kempen & Begeer獲得「Royal」的稱號，並在其徽標加上
了荷蘭皇冠。走進現代，Royal Van Kempen & Begeer推出一系列新穎、高品
質的廚具產品，使烹飪增添時尚體驗。
質量、工藝和對細節的關注結合成為這優雅的廚具系列。

Its history began in 1789 and, over the years, Van Kempen & Begeer has grown to become one of the  
most innovative producers of sterling silver in the Netherlands. In 1858, Van Kempen & Begeer received  
the designation ‘Royal’ and added the Dutch crown to its logo. Into the modern day, Royal Van Kempen  
& Begeer is introducing a wide range of new, high-quality products that complement stylish cooking. 
Quality, craftsmanship, and attention to detail are all combined in this elegant cookware collection.

平底煎鍋 20厘米
FRYPAN 20 CM

15	       + $99
1000	       + $99
5000	       = 免費 / FREE

標準價 RECOMMENDED RETAIL PRICE $499

個
PCS

分
PTS

分
PTSVIP

配蓋炒鍋 28厘米 | 3.6公升
WOK WITH LID 28 CM | 3.6 L

20	       + $209
1000	       + $249
5000	       + $119

標準價 RECOMMENDED RETAIL PRICE $1099

個
PCS

分
PTS

分
PTSVIP

配蓋單柄鍋 20厘米 | 2.3公升
CHEF’S PAN WITH LID 20 CM | 2.3 L

15	       + $149
1000	       + $159
7500	       = 免費 / FREE

標準價 RECOMMENDED RETAIL PRICE $669

個
PCS

分
PTS

分
PTSVIP

配蓋湯鍋 24厘米 | 5.8公升
CASSEROLE WITH LID 24 CM | 5.8 L

20	       + $259
1000	       + $299
5000	       + $169

標準價 RECOMMENDED RETAIL PRICE $1299

個
PCS

分
PTS

分
PTSVIP

平底烤盤 26厘米
CAST IRON GRILL PAN 26 CM

15	       + $199
1000	       + $209
5000	       + $109

標準價 RECOMMENDED RETAIL PRICE $999

個
PCS

分
PTS

分
PTSVIP
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Fri, Sat, Sun Upon Purchase of

賺
Get

電子印花
Double eStamps雙倍$250

年保養
Year Warranty#

#鍋具保護墊、廚房抹布及
廚房配件套裝除外
Excluded Pan Protectors, 
Towels & Utensil sets1

會員購物每滿
Member Upon Every Purchase of

賺
Get

個電子印花
pc eStamp

$50 1

低至
Redeem forFREE

免費
換購

皇室優越烹飪體驗
SUPERIOR COOKING MOMENTS

100%純棉
100% natural cotton

意大利製造
Made in Italy

只限指定店舖換購 
Redemption is available at selected stores only

只適用於易賞錢VIP會員，有關VIP會員優惠及詳情請查看 bit.ly/3kGQ3GU
Applicable to MoneyBack VIP member only, 
please refer to bit.ly/3kGQ3GU for the details of VIP member privileges




